
Protokollsanteckning 

Moderaterna och Kristdemokraterna välkomnar Olinsgymnasiet till Tibro och har inte för 
avsikt att försvåra deras etablering. Däremot är vi oroliga för den hastighet med vilket 
beslut kring flytt av högstadiet till Fågelviksskolans lokaler gått. Lokalutredningen visar att 
Fågelviksskolans lokaler är för små för att kunna bedriva en högstadieskola med befintligt 
elevantal och att det inte finns någon marginal att växa i när Tibro får fler invånare och 
därmed fler elever.  
Vi hade önskat en annan lösning för högstadiet i form av nybyggda lokaler som vi menar 
hade varit mer anpassat för dagens undervisningsbehov samt med möjlighet att växa. 
Kostnaden för nya lokaler blir troligen inte högre än vad renoveringen av Fågelviksskolan 
kostar.  
Genom dagens beslut riskerar majoriteten att skapa pedagogiska och ekonomiska problem 
för den framtida skolorganisationen och de har ingen plan för hur detta ska hanteras. Vi 
väljer därför att inte delta i beslutet. 
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